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Budżetowa komisja w zamku

 

Miejscy radni z komisji budżetu i rozwoju miasta obradowali w Centrum Konferencyjno – Wystawienniczym w
głogowskim zamku. Jednym z punktów obrad było zapoznanie się ze stanem obiektu, w którym mieści się
Muzeum Archeologiczno – Historyczne.

 

 

W posiedzeniu komisji, oprócz radnych, prezydenta i jego zastępcy, udział wzięli – Leszek Lenarczyk, dyrektor
głogowskiego muzeum, Waldemar Hass, zastępca dyrektora MAH oraz Remigiusz Smolin, kierownik
administracyjny muzeum.

Prezentację dotyczącą zamku i mieszczącego się w nim muzeum przedstawił wicedyrektor Hass. Zwrócił on
uwagę zarówno na to, jakie remonty zostały w placówce już przeprowadzone, jaki na to, jakie prace należy w
muzeum przeprowadzić, by spełniało ono wszystkie ustawowe standardy.

Jak podkreślał dyrektor Leszek Lenarczyk, bardzo ważne jest by sale wystawiennicze stały się dostępne dla
osób niepełnosprawnych. Tę sytuację poprawiłoby między innymi dostosowanie do celów wystawienniczych
pomieszczeń, w których przed laty mieściła się restauracja. Niezbędna jest również gruntowna modernizacja
sieci elektrycznej w budynku.

Inwestycyjnych potrzeb jest dużo więcej. Muzeum nie jest w stanie udźwignąć finansowo tak dużych
remontów. Obecny na posiedzeniu komisji budżetu i rozwoju miasta wiceprezydent Piotr Poznański
poinformował, że władze Głogowa chcą, by w przyszłorocznym budżecie miasta, zabezpieczone zostały
pieniądze na wykonanie dokumentacji technicznej remontu, która pozwoli na realizację inwestycji w kolejnych
latach.

 


